
Til politikere og administrasjon i Sør-Aurdal 

kommune 

  
Som dere sikkert alle er kjent med så hadde ungdommer i alderen 16-35 år sosial 

samling med mat lørdag 3. februar i peisestua i Begnadalen, dette var et flott møte 

med veldig god deltagelse. Mange viktige temaer ble diskutert, møtet ble holdt etter 

initiativ av Begnadalen bygdeutvalg. 

  

Agenda for møtet var: hva trenger og ønsker vi for å kunne bo/flytte tilbake til 

Begnadalen? 

  

Det var full enighet om at det var et absolutt minstekrav om at det må være 

barnehage her i bygda, vi har flott uteområde og stor plass å boltre oss på, det er 

vanskelig praktisk å bo her uten en kommunal barnehage. Alle var veldig forundret 

over at det ikke var mulig å søke plass i Begnadalen barnehage kommende år, da 

det er sagt at samarbeidet med Hedalen kun skulle være for inneværende år. 

 

Ungdommen trenger stabilitet og forutsigbarhet for å kunne flytte tilbake og bosette 

seg her. Det kom også frem at ungdommen i bygda føler seg glemt av kommunen. 

Det er viktig med boplikt for de som faktisk vil bo her, er det tatt tak i dette politisk 

og administrativt? Vi trenger absolutt ikke mange feriehus som ikke er bebodd for å 

ha et levende bygdesamfunn. Dette er en viktig sak som det må jobbes med videre 

kommunalt. 

 

Begna Bruk er et viktig industriområde som det etter hvert kan komme flere 

arbeidsplasser rundt, kommunene må da sørge for at det legges til rette for bolig, 

barnehage og andre kommunale tjenester. 

 

Ungdommen forundrer seg også over hva folk i Begnadalen har igjen for å betale 

skatt og eiendomsskatt når det ikke finnes igjen kommunale tjenester. 

 

Så gjenstår det å se om dere kan gi ungdommen og fremtida vår svar på de 

spørsmål og problemstillinger som kommer fram her. 

  

Begnadalen 19.02.2024. 

Begnadalen Bygdeutvalg v/Grethe Stensrud 
 


